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Akce Drag Queen jsou rájem pro pedofily
necenzurovanapravda.cz/2023/06/akce-drag-queen-jsou-rajem-pro-pedofily

V poslední době se stále otevřeněji hovoří o legalizaci pedofilie,
otevřeně ji podpořila dokonce i OSN. Pedofilie se má postupně stát
akceptovanou a k tomu mají zřejmě přispívat i tzv. akce Drag queen.

Jak je patrné z akcí v USA, kde probíhají již delší dobu, ale i z
některých akcí pořádaných v západní Evropě, tak tyto produkce
začínají čtením různých LGBTQI pohádek těm nejmenším dětem,
pokračují  mazlením s transkami a končí tím, že se Drag queens
nechávají od dětí osahávat na intimních místech.

Protože se tyto zvrácené akce začaly pořádat i u nás, je důležité,
aby si rodiče, kteří těmto deviantům nabízí vlastní děti, uvědomili, co
ve skutečnosti podporují.

A je to o to důležitější, že je zřejmě jen otázkou času, než začnou
tyto kreatury zvát i do škol, kde se jim nevyhnou ani děti těch rodičů,
kteří s podobnými aktivitami nesouhlasí.

https://necenzurovanapravda.cz/2023/06/akce-drag-queen-jsou-rajem-pro-pedofily/
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V USA se tyto akce šíří jako mor a terapeut, který má s různými
úchylnými jedinci mnohaleté zkušenosti, nyní před podobnými
akcemi varuje…

Drag akce zaměřené na děti mohou být lovištěm sexuálních
predátorů, podle terapeuta s dlouhou kariérou v léčbě sexuálních
predátorů.

Relativně nedávný fenomén „Drag Queen Story Hour“, který se
poprvé objevil v San Franciscu, se nyní odehrává po celé zemi – ve
veřejných knihovnách, v restauracích, v divadlech, v průvodech a
dokonce i ve školách.

Tyto události často zahrnují muže v ženském oblečení, kteří
předvádějí erotické tance, nosí skromné nebo sugestivní
kostýmy a vyprávějí sexuální vtipy.

Tyto show někdy maskují sexuální predátory a usnadňují sexuální
zneužívání dětí, uvedli odborníci.

Jon Uhler, terapeut, který léčí sexuální delikventy, říká, že podle jeho
zkušeností, pokud se muž cítí pohodlně při provádění sexuálního
tance pro děti, oblečený ve sporém dámském oblečení, je
pravděpodobně extrémně sexuálně deviantní a představuje
významné riziko pro ženy a děti.

Uhler řekl, že muži, kteří chtějí vystupovat pro děti v sexy ženských
oblečcích, pravděpodobně sledovali stovky hodin deviantní
pornografii, která přetváří mozek, aby se stal sexuálním predátorem.

„Muži se nestávají sexuálními predátory z ničeho nic,“ řekl Uhler.

„Sexuální deviace vyžaduje pomalý sestup v průběhu času do
hlubších a hlubších úrovní zla,“ řekl.

„Problémem je deviace,“ řekl Uhler. „Vždycky to tak bylo v celé
lidské historii.“

https://www.zerohedge.com/political/how-child-friendly-drag-events-can-expose-children-sex-offenders
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Uhler čerpá své zkušenosti z 15 let strávených léčbou stovek
sexuálních delikventů, prací s více než 4 000 sexuálními delikventy v
různých kontextech a strávením více než 13 000 hodin klinického
kontaktu se sexuálními delikventy.

Řekl, že léčil sexuální delikventy jak ve vězení, tak mimo něj.
„Všichni muži, se kterými jsem pracoval, nakonec přiznali, že dělali
porno,“ dodal.

„Sledování rostoucího množství deviantní pornografie urychluje
cestu k perverzi,“ řekl Uhler.

„Lidé se nerodí jako sexuální predátoři,“ řekl Uhler. Místo toho se z
nich stávají nelítostní násilníci prostřednictvím procesu, který začíná
pornografií, tvrdil.

Lidé na cestě k deviaci přecházejí od prostého chtíče k objektivizaci,
k moci a kontrole, k pošpiňování, ke stále pokřivenějšímu chování.

„Každá fáze deviace vtahuje násilníky do stále více pokřiveného
chování,“ řekl.

Uhler řekl, že muži, kteří si užívají nošení dragu (dámského
oblečení), mají tendenci se k tomu dostat, protože sledují obrovské
množství porna.

„Každý může klesnout na tuto stupnici a sexuální deviace ničí
schopnost mozku k empatii,“ řekl Uhler.

To vede k psychopatii a psychopati mají tendenci být bezcitní,
odtažití, manipulativní, bez výčitek svědomí, parazitičtí, sexuálně
promiskuitní a bez schopnosti viny.

„Mozek psychopata je velmi odlišný od mozku normálního
člověka,“ řekl Uhler. “ A není cesty zpět.“

Akce Ru Paul’s New York DragCon letos přilákala rekordních 50
000 návštěvníků. Ale ne všichni tito lidé byli drag queens a někteří
přišli z oblastí mimo Ameriku, ukazuje facebooková stránka skupiny.

https://www.nst.com.my/world/2018/10/425497/drag-culture-has-been-dragged-out-us-closet-thanks-rupaul
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Ne všechny drag queens vystupují na akcích „přátelských k dětem“,
ale ověření kriminální historie velkého počtu umělců by bylo téměř
nemožné bez spolupráce celostátní drag skupinou.

Drag umělci obvykle používají umělecké jméno, nosí okázalé
kostýmy, které maskují jejich identitu, a používají velmi nápadný
make-up, který dále maskuje jejich normální vzhled. Jejich
skutečná jména se v propagačních materiálech objevují jen zřídka.

Epoch Times poslal e-mail všem 28 americkým pobočkám Drag
Queen Story Hour a národnímu centru, aby se zeptal, kolik členů
mají a zda se u umělci nějak prověřují před tím, než mají číst dětem.

Nikdo z nich nereagoval na žádosti o informace.

V posledních čtyřech letech bylo nejméně osm amerických drag
umělců obviněných ze sexuálních zločinů, ke kterým došlo, když
pracovali s dětmi, zjistil deník The Epoch Times. Sedm z těchto
mužů bylo odsouzeno za sexuální zneužívání dětí, dětskou
pornografii a prostituci.

Tři z těchto mužů se zúčastnili akcí Drag Queen Story Hour pro děti.
Dva se zúčastnili televizní reality show. Jeden učil děti jako taneční
instruktor. Další mentoroval mladé chlapce, kteří se chtěli naučit, jak
vystupovat v dragu. Další vystupoval v „all-age“ drag show.

Jeden drag performer byl zatčen v roce 2012 za provozování
obchodování s dětmi. Ve vězení se stal transgender aktivistou.

Muž obviněný ze sexuálních zločinů byl prezidentem
aktivistické skupiny, která zprostředkovala Drag Queen Story
Hours.

„Je důležité si uvědomit, že tito muži jsou jen ti, kteří byli chyceni,“
řekl Uhler.
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Tolik k situaci v USA, odkud tyto drag akce pochází. Obzvlášť se jim
pak daří v demokraty vedených státech, zatímco například na
Floridě již tyto zvrácenosti zakázali a jinde se již podobné zákony
chystají.

Ovšem v současné době se tyto deviantní akce šíří Evropou a zdá
se, že začínají pevně kotvit i u nás….

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 5 Průměrně: 5]

 
 


